
Protokoll för styrelsemöte med  
Landsbygdsalliansen Ulricehamn 

	

Tid:	onsdag	25	oktober	2017	kl.18:00-20:00		Plats:	Skolvägen	1,	Tvärred	hos	Månika	Sager	
	
Närvaro:	

Hökerum Åsunden Ätradalen Östra Redväg 

Ann-Katrin Sandström Per-Ola Johansson Bengt Grindelid Gunilla Ideström 

Steen-Åke Larsson Månika Sager Torbjörn Ottosson Tomas Jacob 

   Gösta Knutsson 

	

1. MÖTETS ÖPPNANDE  
Per-Ola öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE OCH SEKRETERARE 
Bengt Grindelid valdes att justera protokollet och Månika valdes till sekreterare.  

3. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes med tillägg av punkt 10. 

4. PRESENTATION AV TVÄRRED 
Månika presenterade lite om orten Tvärred. 

5. GENOMGÅNG FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 
Per-Ola läste upp föregående mötesprotokoll och dessa lades till handlingarna.  

6. EKONOMISK RAPPORT 
Bengt föredrog ekonomin och vi har nu 15,815 kr disponibelt för eget bruk. 

7. HEMSIDA, NY LAYOUT, NYTT HOTELL OCH MALL? VILKA UNDERRUBRIKER OCH INFO 
SKALL FINNAS? 
Steen-Åke vill byta hotell till en modernare variant där besökarna ska kunna 
kommentera inlägg och så ska det finnas bidragsansökningar och anvisningar 
tillgängliga på sidan. Steen-Åke jobbar vidare och rapporterar till nästa möte.  

8. FB GRUPP FÖR ALLA UTVECKLINGSGRUPPER OCH BYALAG M.M. 
Vi beslutade att även göra en Facebooks grupp som Tomas tar fram. 

9. KOSTNADSKRÄVANDE PROJEKT 
Hökerum har sökt bidrag för en ljudanläggning. Vi beviljade att tillmötesgås med 
5700 kr. Vi anser att föreningen har god användningen för den och kommer många 
personer tillgodo. 

10. TARIFF FÖR IDEELLT ARBETE. 
Vi behöver höja våran timpeng till samma nivå som kommunen har. Lotta får i 
uppdrag att ta fram de kriterierna som kommunen följer. Finns ingen anledning att vi 
ska ha olika värderingar på ideellt timarbete i samma kommun. Lotta rapport på nästa 
möte. 



11. MEDLEMSMÖTE 15 NOVEMBER? 
HSSL och övriga representanter för utvecklingsgrupperna kommer att inbjudas. Plats 
och tid kommer att informeras om senare. 

12. NÄSTA MÖTE 
Blir den 13 december i Fänneslunda bygdegård. 

13. ÖVRIGA FRÅGOR 
P-O har varit ute och tittat på en del gräsytor i socknen. Det kan komma att 
delas upp på flera olika kvalitéter. Gräsytor, slaghacksytor eller ängsytor. De 
håller på att forma till ett helt nytt koncept som ska vara vägledande framöver 
för bidragsökning. 
 
Månika frågade om utvecklingsgrupperna har fått informationen om att det 
finns en ”Byalagsförsäkring” i HSSL. Mer info kommer den 15/11 på 
medlemsmötet. 
 
Sänkt hastighet i Stavared/Tvärred, Röshult och Götåkra krävts att   
kommunen tar på allvar. Men inget händer. 
 
Fiber i Kölingared har dröjt ut på tiden då UEAB har handlagt ärendet. De har 
en egen prioriteringslista som de följer. Fiber i Tvärred/Stavared finns inte med 
alls på någon utbyggnadslista. 
  

14. MÖTETS AVSLUTANDE 
Tomas tackade Per-Ola för hans insats som ordförande under den period som han har 
ärat föreningen med. 
Per-Ola avslutade mötet och tackade Månika för att de fick besöka Tvärred och den 
goda fikan som det bjöds på. 

 

 

 

Tvärred den 25 oktober 2017 

 

____________________________  _____________________________ 
Ordförande: Per-Ola Johansson  Sekreterare: Månika Sager 

_____________________________ 
Justerare Bengt: Grindelid 


